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Manmin Bediening in Latijns Amerika 
heeft rijke vruchten voortgebracht, door boeken, 

Uitzendingen, en de Zakdoek van kracht!

Manmin Central Church heeft ongeveer 
10.000 branches en geassocieerde 
gemeenten over de hele wereld. De 
gemeente heeft ook actief haar bediening 
uitgeoefend in Latijns Amerika door de 
uitzendingen en de zakdoek van kracht.

Senior Pastor Dr. Jaerock Lee werd in 
1996 uitgenodigd in Argentinië voor de 
“Zegen Campagne voor Koreanen”, een 
seminarie voor plaatselijke voorgangers. 
In 2002 ging hij naar Honduras voor de 
Verenigde Campagne en in 2004, naar 
Peru voor de Peru Verenigde Campagne. 
In de campagnes verklaarde Dr. Lee dat 
God de Schepper is, en Jezus Christus 
onze enige Redder is door wonderen, 
tekenen en vele krachtige werken van 
God te laten zien.

Door het gebed van Dr. Jaerock Lee 
vooral voor de zieken, werden een 
groot aantal van de mensen bevrijd van 
vele ziekten inclusief AIDS en kanker. 
De blinden gingen zien. Er waren ook 
kreupelen, die hun wandelstokken 
wegwierpen en opstonden uit hun 
rolstoelen. Ze wandelden en sprongen, 

en God werd op grote wijze verheerlijkt 
door hen.

Sindsdien, zijn er voortdurend de 
zakdoek genezingssamenkomsten 
gehouden in de branche gemeenten en 
geassocieerde gemeenten in Latijns 
Amerika zoals in Peru en Colombia. 
Bovendien, worden de boodschappen en 
krachtige werken uitgezonden via Enlace 
TV – De leidende uitzender in Spaans 
sprekende landen en JBN van Honduras, 
hebben ervoor gezorgd dat talloze 
mensen de levende God ontmoetten. 

De boodschap van Dr. Jaerock Lee 
wordt op regelmatige basis uitgezonden. 
Bovenal, bracht Dr. Jaerock Lee’s 
Woord van leven, wat op zondag 
wordt uitgezonden, grote reacties 
teweeg van voorgangers. De Enlace 
kijkers, die genade hebben ontvangen 
door het programma, hebben zich 
zelfs geregistreerd in de Manmin 
Central Church door internet en leiden 
vreugdevolle Christelijke levens.

Bovendien, zijn de boeken van Dr. 
Jaerock Lee gepubliceerd in het Spaans 

en Portugees door Nueva Vida van USA 
en Naos van Brazilië.

Op 3 April 2014, hield Manmin Wereld 
leidende Pastor Rev. Heesun Lee, een 
genezingsdienst met de zakdoek van 
kracht (Ref. Handelingen 19:11-12), in 
de Peru Manmin Church welke wordt 
voorgegaan door Pastor Lazarus Lee. Een 
groot aantal mensen vulde het heiligdom 
en waren zelfs buiten de kerk aanwezig. 
Pastor Felipe Juamani, de voorzitter van 
organisatie comité van Dr. Jaerock Lee’s 
2004 Peru Genezingscampagne was een 
van de aanwezigen.

Rev. Heesun Lee sprak de boodschap 
betiteld “Waar geloof” gebaseerd 
op Hebreeën 10:22. De aanwezigen 
bekeerden zich samen in gebed. Toen, 
bad ze voor honderden zieke mensen, 
één voor één, die aan het wachten 
waren in een lijn om gebed van haar te 
ontvangen met de zakdoek van kracht. 
De gemeenteleden die zich hadden 
voorbereid met gebed en vasten tijdens 
de maanden daarvoor, ontvingen 
onmiddellijk antwoorden op hun gebeden 

en gaven glorie aan God. 
Broeder Guillermo Diaz stond op 

uit zijn rolstoel, waar hij twintig jaar 
afhankelijk van was, en ging wandelen. 
Zuster Fannyt Janet Davila werd genezen 
van een cyste in de eierstok. Broeder 
Benjamin Salazar ontving genezing van 
slecht gezichtsvermogen, hoge bloeddruk, 
diabetes en longziekte.

Op 5 en 6 april, sprak Rev. Lee ook 
in de Colombia Manmin Church’s 
verjaardag en leidde de samenkomst 
met de zakdoek van kracht. Ms. Rosalba 
Rodriguez de Rincón, President van 
Enlace Colombia en enkele pastors 
en gelovigen van Venezuela waren 
aanwezig. Door Dr. Lee’s zakdoek gebed, 
werd Zuster Diana Moreno genezen van 
het niet goed zien op afstand en Zuster 
Marixa Pérez werd vrijgezet van een cyste 
in de eierstok en allergische neusinfectie. 
Vele leden werden ook genezen en gaven 
God de glorie. Deze gebeurtenissen 
wekten grote verwachtingen op voor een 
actievere bediening door de werken van 
de Geest in Latijns Amerika.

Foto 1, 2: Dr. Jaerock Lee’s Honduras Verenigde campagne 2002, wakkerde een vuur aan van de Latijns Amerikaanse bediening, foto 3: Met de Peruviaanse President, in het presidentiële 
paleis, foto’s 4, 5: Dr. Jaerock Lee’s Peru Verenigde Campagne, Foto’s 6-10: mensen werden genezen van vele ziekten en kwalen, Foto’s 11-13: Rev. Heesun Lee’s Zakdoek Genezingsdienst 
in Peru en Colombia in April 2014.
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“En wij hebben de liefde onderkend en geloofd, die God jegens ons heeft. God is liefde, 
en wie in de liefde blijft, blijft in God en God blijft in hem.” (1 Johannes 4:16)

De liefde van God

Senior Pastor Dr. Jaerock Lee

We voelen ons gelukkig wanneer 
we de schoonheid van de natuur zien 
en alle dingen erin en het hart van 
goedheid voelen. Hoe gelukkig zullen 
wij zijn wanneer wij het hart van God 
bereiken! God is de oorsprong van alle 
schoonheid, alle goedheid, en liefde.

Gods liefde is vrede die pijn doet 
smelten, en het is helderheid en hoop die 
alle duisternis doet verdwijnen. Het is de 
bron van kracht dat degenen bemoedigd 
die de moed hebben verloren. Het is ook 
de vreugde die de droefheid vernietigd. 
Het is de troost dat de tranen afwist 
en de bron van levensenergie dat onze 
vermoeide lichamen en harten gezond 
maakt.

Deze mooie liefde is Gods liefde voor 
ons. Het is het hoogste niveau van liefde.

1. Gods liefde die de mensheid 
ontwikkelt en hen leidt om Zijn ware 
kinderen te worden

God schiep de eerste mens Adam en 
plaatste hem in de Hof van Eden. Daar 
groeiden allerlei soorten bloemen en 
bomen. De liefelijke dieren leefden en 
renden in de schoonheid van Zijn natuur. 
Overal waren de vruchten overvloedig.

En God gaf Adam ook een liefelijke 
helper, Eva. Het was niet omdat Adam 
zich alleen voelde, maar omdat God, 
die reeds lange tijd alleen bestond, van 
tevoren wist wat Adam zou voelen en in 
Zijn liefde gaf Hij hem een helper.

Als eerste mens, wandelde Adam met 
God en had grote autoriteit als heer van 
de schepping, in de beste omgevingen 
gedurende talloze jaren. Maar hij had 
gebrek aan iets, als Gods waar kind, 
omdat hij niet in staat was om echt Gods 

liefde te voelen, ondanks dat God Zijn 
liefde in volle mate aan Adam gaf. 

Adam genoot van alle dingen die God 
hem gaf, maar hij voelde de waarde er 
niet van of was er dankbaar voor, omdat 
hij niets had verkregen vanuit zijn eigen 
pogingen. Ook, begreep hij niet echt 
wat ongeluk of dood betekende, omdat 
hij ze nooit had ervaren. Omdat Adam 
nooit enige haat had ervaren tegen 
iemand, kende hij niet de echte waarde 
van liefde. In andere woorden, hij had 
gebrek aan ervaring van relativiteit.

Dat is ook de reden waarom Adam 
en Eva in de verleiding kwamen van de 
slang en aten van de boom van kennis 
van goed en kwaad. God zei tegen hen, 
“maar van de boom der kennis van 
goed en kwaad, daarvan zult gij niet 
eten, want ten dage, dat gij daarvan eet, 
zult gij voorzeker sterven” (Genesis 
2:17). Maar zij wisten niet echt wat het 
betekende om “te sterven”. Betekent 
het dan dat God niet wist dat zij zouden 
eten van de boom van kennis van goed 
en kwaad? Nee, dat niet. Hij wist wat 
er zou gebeuren. Maar Adam en Eva 
hadden een vrije wil waarmee zij vrij 
konden kiezen tussen dingen, en het is 
hier dat de menselijke ontwikkeling was 
verborgen.

“Menselijke ontwikkeling” is ons 
tranen, zorgen, pijn en dood laten 
ervaren zodat wij in staat zullen zijn om 
te voelen hoe kostbaar en waardevol het 
werkelijk is wat we zullen hebben in de 
Hemel, en zodat wij echt geluk kunnen 
ervaren daar. Hierdoor, wilde God liefde 
met ons delen voor eeuwig in de mooie 
Hemel waarmee de Hof van Eden niet 
eens vergeleken kan worden.

Uiteindelijk werden Adam en Eva uit 
de Hof van Eden verdreven omdat zij 
ongehoorzaam waren aan het Woord van 
God met hun vrije wil. Omdat Adam 
zijn autoriteit had verloren om te heersen 
over alle dingen, waren de dieren en 
planten die onder zijn autoriteit waren 
ook vervloekt. Op de aarde, welke vol 
van overvloed en schoonheid was, 
begonnen doornen en distels te groeien 
en de mensen waren niet langer in staat 
om te eten zonder te zwoegen.

O n d a n k s  d a t  A d a m  e n  E v a 
ongehoorzaam waren, maakte God 
kleren van vel en bekleedde hen. Hij 
bekleedde hen om hun lichamen te 
beschermen van degenen die zouden 
leven in een plaats dat totaal anders was 
van de Hof van Eden en Hij zond hen 
uit naar de aarde (Genesis 3:21). God 

voelde zich misschien als een ouder 
dat zijn kind ver weg stuurt zodat de 
toekomst van het kind beter kan worden. 
Maar door niet het hart te hebben als 
dat van God, vanaf het begin van de 
menselijke ontwikkeling, werden de 
mensen meer en meer bevlekt met 
zonden en werden snel verwijderd van 
God (Romeinen 1:21-23).

2. God bereidde Jezus Christus 
voor van voor de grondlegging

1 Timoteüs 2:4 zegt, “[God] die wil, 
dat alle mensen behouden worden en 
tot erkentenis der waarheid komen.” 
Gods liefde is niet alleen gegeven aan 
specifi eke mensen in een specifi eke tijd. 
God verlangt ernaar om alle mensen te 
redden. Hij heeft de deur van redding 
geopend en verblijd zich op grote wijze 
wanneer elke ziel zich keert tot Hem en 
Hij verwelkomt hen hartelijk.

Door de liefde van God die ons tot het 
einde toe nooit opgeeft, werd de weg 
van redding geopend voor alle mensen. 
De weg is Jezus Christus, die Gods 
enige Zoon is. Door Zijn kostbare bloed 
en Zijn leven, betaalde Jezus de prijs 
voor zonde waarvoor zondaren zouden 
moeten betalen. Hij betaalde het in hun 
plaats.

Zoals Hebreeën 9:22 zei, “…En 
nagenoeg alles wordt volgens de wet met 
bloed gereinigd, en zonder bloedstorting 
geschiedt er geen vergeving”, zond 
God Jezus om Zijn kostbare bloed te 
geven om de mensheid van alle zonden 
te verlossen. Uiteindelijk, werd Jezus 
gekruisigd, maar Hij overwon de dood 
en Hij stond op, op de derde dag uit 
dood, omdat Hij zonder zonde was. 
Hierdoor was de weg van redding 
geopend.

De meeste ouders zeggen dat hun 
kinderen de oogappel zijn, wanneer 
zij hun liefde uitdrukken voor hen. Ze 
beschouwen hun kinderen kostbaarder 
dan hun eigen leven. Dus het is in de 
ultieme liefde dat God Zijn Zoon voor 
ons offerde. Bovendien, bereidde Hij 
de mooie hemel voor, voor zielen die 
gebracht werden door het kostbare bloed 
van de Here. Hoe ontzagwekkend is Zijn 
liefde!

3. Gods liefde die de Geest als 
een gave zond en ons naar de 
hemel leidt

Gods liefde eindigt hier niet. Hij geeft 
de Geest ook aan iedereen die Jezus 
Christus heeft aangenomen en wiens 

zonden vergeven zijn. De Heilige Geest 
is het hart van God. Na de kruisiging, 
opstanding en ten Hemelvaring van 
Jezus naar de Hemel, zond God de Geest 
in onze harten.

De Geest doet voorbede voor ons 
met kreunen dat het te diep is voor 
woorden en ons om te keren wanneer 
wij zondigen. Hij geeft geloof aan 
degenen met zwak geloof en ook hoop 
voor de hemel voor degenen die de 
hoop verliezen. Net zoals een moeder 
zich neigt naar haar kind, laat de Heilige 
Geest ons Zijn stem horen op de juiste 
tijd, zodat we niet zullen vallen of pijn 
hebben. Hij onderwijst ons het hart van 
God, die van ons houdt en ons naar de 
Hemel leidt.

Wanneer u zo’n liefde diep in uw hart 
ervaart, kunt u niets anders dan God 
liefhebben. Wanneer we God liefhebben 
vanuit de grond van ons hart, dan zal 
God Zijn liefde aan ons teruggeven, 
welke zo groot en ontzagwekkend is 
om uit te drukken. Hij zal ons zegenen 
met goede gezondheid, alles gaat goed, 
en voorspoedig. Natuurlijk, is dit de 
geestelijke wet, maar God wil dat wij 
Zijn liefde voelen door de zegen en 
antwoorden.

Toen u God voor de eerste keer 
ontmoette en uw probleem werd 
opgelost, dan was u misschien dankbaar 
voor de liefde die u vergaf toen u een 
zondaar was. U dacht misschien ook 
“Hoe kan ik Gods genade terugbetalen?” 
U was misschien overweldigd met de 
liefde van God die u de eeuwige Hemel 
heeft gegeven, waar geen zorgen, 
wanhoop, ziekte, pijn of dood zijn. Het 
is niet dat wij God eerst liefhadden, maar 
Hij hield eerst van ons en kwam en gaf 
Zijn hand aan ons (1 Johannes 4:19).

Hij houdt van ons niet omdat we het 
waard zijn. Maar het is de liefde van 
God die Zijn enige Zoon zond naar ons, 
die bestemd waren om te sterven als 
zondaren. Hij houdt van alle mensen en 
zorgt voor hen met meer liefde dan dat 
van een vrouw, die haar zuigeling niet 
kan vergeten (Jesaja 49:15) en Hij wacht 
op ons, terwijl 1000 jaren maar als een 
dag zijn. 

Geliefde broeders en zusters. Gods 
liefde is oprechte liefde, die niet 
veranderd ook niet na een lange periode. 
Ik bid in de naam van de Here dat door 
het voelen van de liefde van God, die 
wacht op de dag dat we kunnen genieten 
van de mooie hemel en glorie met Hem, 
u gezegend zal zijn met dankbaarheid.



 “De aarde was woest en ledig”

  Toen God de aarde in het begin schiep, was de 
aarde niet zoals ze vandaag is. In het begin, waren 
de korst en atmosfeer van de aarde onstabiel. 
Geologische bewegingen zoals aardverschuivingen, 
korst verstoringen, en vulkaanuitbarstingen 
vonden actief plaats. Allerlei soorten van complexe 
handelingen vonden ook voortdurend plaats in de 
atmosfeer.

Wetenschappers vermoeden ook dat er actieve 
korstverschuivingen waren op de oppervlakte van de 
aarde en dat er verschillende chemische activiteiten 
waren in de atmosfeer in de vroege fases van de 
aarde. Wetenschappers zeggen dat het het proces 
was wat de aarde onderging nadat het geschapen 
was door de “Big bang”. Het feit echter is, dat het 
niet door de Big bang kwam, maar door het proces 
van Gods schepping van de aarde wat plaats vond. 
Het was toen God de aarde in het begin schiep. 
Hij ging door het proces van het leggen van het 

fundament samen met de korstverschuivingen en 
verschillende reacties in de atmosfeer (Job 38:4; 
Hebreeën 1:10). Door het proces, kreeg de aarde 
zowel grond als lucht; de gepaste omgeving voor 
mensen.

Waarom dan, schiep God de Almachtige niet de 
aarde perfect vanaf het begin, maar liet de aarde door 
al die processen gaan?

Zelfs wanneer mensen een klein huis bouwen, is 
het noodzakelijk om een fundament te leggen en de 
kaders te plaatsen. Dit is het fysieke bevel van de 
vleselijke wereld. Ondanks dat God almachtig is, 
toen Hij de aarde schiep, begon Hij met het leggen 
van de fundamenten overeenkomstig de fysieke orde 
van de vleselijke wereld. Toen God de almachtige 
de aarde schiep, legde Hij de fundamenten, en het 

was Zijn manier van het uitdrukken van Zijn liefde 
voor de mensheid.

Veronderstel dat u uw eigen huis aan het bouwen 
bent. Het huis is waar u en uw gezin in zullen gaan 
wonen. Zelfs wanneer het een lange tijd duurt 
en veel werk vereist, zult u elk detail persoonlijk 
onderzoeken. U zult feitelijk blij zijn om het te doen.

God schiep deze aarde met dit soort van liefdevolle 
hart gedurende een lange tijd. Deze aarde is de basis 
grond voor zielen om te worden ontwikkeld tot echte 
kinderen van God. Dat is de reden waarom God, de 
Vader, God de Zoon en God de Heilige Geest – de 
Drie-ene God – het fundament van de aarde legden 
en de hemelen schiepen over een lange periode van 
tijd. En Hij had ook de atmosfeer ontwikkeld en 
gecirculeerd door verschillende fases om de meest 
gepaste omgeving te scheppen.

  God Zelf kwam naar de aarde, welke de basis 
grond is van de menselijke ontwikkeling. Terwijl 
Hij over de aarde bewoog, keek Hij naar wat 
noodzakelijk was voor de aarde die Hij zou maken 
tijdens de 6-daagse schepping. Overigens, buiten 
het feit dat “God over de wateren bewoog” kunnen 
we zien dat de aarde toen met water was bedekt. 
Nadat God het fundament van de aarde had gelegd, 
bedekte Hij de hele aarde met wateren.

Waar kwam dan het water vandaan dat de hele 
aarde bedekte? Het was het water des levens dat 
stroomde van de troon van God. Genesis 1:9 zegt, 
“Toen zei God, Dat de wateren onder de hemel op 
één plaats samenvloeien en het droge te voorschijn 
kome; en het was alzo.” 2 Petrus 3:5 zegt, “Want 
willens en wetens ontgaat hun, dat door het woord 
van God de hemelen er sedert lang geweest zijn 
en de aarde, die uit en door het water bestaat.” 
Eenvoudig gezegd, was de aarde eerst onder het 
water, en het kwam later uit het water.

Wat is dan nu de reden waarom God de hele aarde 
met water des levens bedekte zoals een baby wordt 
gehouden in het vruchtwater in het lichaam van zijn 
moeder? 

Het was om een omgeving op de aarde te 
scheppen zodat alle levende vormen inclusief de 

mensen erin zouden kunnen overleven. De God 
van liefde liet het water des levens over de aarde 
stromen en schiep de basis omgeving waar de 
levende dingen zouden kunnen overleven. 

Het uitzicht van de aarde was bedekt met het 
water des levens zoals een baby wordt bewaard 
in het vruchtwater van zijn moeders lichaam. 
Dankzij het vruchtwater dat de baby bedekt, kan 
de temperatuur van de baby worden beheerst en 
kan de baby worden beschermt tegen de externe 
schokken of infecties. Terwijl het bedekt is met 
dit vruchtwater, wordt de baby voorzien van 
voedingsstoffen van de moeder door de navelstreng 
totdat het op een volkomen mens lijkt. En wanneer 
de tijd aanbreekt, komt het eruit en in de wereld.

Evenzo, tijdens de periode toen de aarde was 
bedekt met het water des levens, werd de basis 
omgeving geschapen voor levende dingen om in 
te leven. Hier zouden we moeten weten dat alle 
levende dingen inclusief de mensheid niet kunnen 
overleven zonder water. Dit water werd door God 
gegeven. Daarom, zouden wij moeten beseffen dat 
de mensen nooit kunnen overleven wanneer zij 
weg zijn van God. Het feit is dat wanneer Hij de 
aarde bedekte met het water des levens, het Gods 
verlangen was voor zielen om in staat te zijn om 
eeuwig leven te ontvangen.

Een ander punt, is dat het water des levens zo 
puur en rein is. God de Schepper wil dat alle zielen 
een hart hebben zoals dit water des levens na het 
doorgaan van de menselijke ontwikkeling. Hij wil 

dat wij echte kinderen worden met een onberispelijk 
en vlekkeloos hart dat zo puur en rein is als het 
water des levens. Op een vleselijke manier, reinigt 
water alle vuile dingen. Het woord van God, welke 
het geestelijke water is, is net zo essentieel voor 
ons om te bewaren in ons geestelijke leven, en het 
speelt de rol van ons reinigen van de vuile en vieze 
zonden.

Beschouwend de aarde van vandaag, hoe liet God 
dan het water des levens de hele aarde bedekken in 
het begin?

De verzen na Genesis 1:3 beschrijven dat God de 
hemelen en de aarde en alle dingen erin schiep met 
groot detail.

De tweede dag van de schepping, maakte God 
het uitspansel, en scheidde de wateren welke onder 
het uitspansel waren van de wateren die boven het 
uitspansel waren (Genesis 1:6-8). In die tijd, was 
de volledige oppervlakte redelijk plat, zonder hoge 
Bergen of diepe valleien. Op de derde dag van de 
schepping, liet God een grote depressie komen 
als een groot gat in de rivierbedding vlakbij de 
Noordpool en noemde de wateren, “de zeeën.” En 
Hij noemde het droge, land, “aarde.”

Op de vierde dag, schiep Hij de zon, de maan, 
en sterren en het droge land werd gescheiden in 
verschillende continenten en de zee in verschillende 
zeeën door de korst verschuivingen. Toen ging de 
aarde gelijken op de aarde van vandaag (Genesis 
1:14-19). 
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Twee derden van de oppervlakte van de aarde zijn bedekt met water en onder de 
planeten in het zonnestelsel, heeft alleen de aarde oceanen en zeeën. Dus hoe werden 
de zeeën gevormd en hoe zag de aarde er in het begin uit, toen de aarde nog moest 
worden gemaakt?
Genesis hoofdstuk 1 beschrijft het proces van God de Schepper, van schepping van de 
hemelen en aarde en alle dingen erin. Genesis 1:2 laat ons de grote details zien van de 
aarde in het begin. Het zegt, “De aarde nu was woest en ledig, en duisternis lag op de 
vloed, en de Geest Gods zweefde over de wateren.”

Hoe zag de aarde er in het begin uit?

 “De Geest van God bewoog over
  de oppervlakte van de wateren”
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Dutch

Gepubliceerd door Manmin Central Church 

“[God] Zelf geeft aan alle mensen leven en adem en alle dingen.” (Handelingen 17:25) 
“En de behoudenis is in niemand anders, want er is ook onder de hemel geen andere naam aan de mensen gegeven, waardoor wij moeten behouden worden.” (Handelingen 4:12) 

1. De Manmin Central Church gelooft dat de Bijbel het Woord  
  van Gods adem is dat volmaakt en onberispelijk is. 
2. De Manmin Central Church gelooft in de eenheid en het   
 werk van God de Drie-eenheid: God de Heilige Vader, God  
  de Heilige Zoon en God de Heilige Geest. 
3. De Manmin Central Church gelooft dat wij enkel vergeven   
 zijn van onze zonden, door het verlossende bloed van Jezus   

 Christus. 
4. De Manmin Central Church gelooft in de opstanding en   
 de Hemelvaart van Jezus Christus, Zijn Tweede komst, het   
 Duizendjarige Rijk en de eeuwige Hemel.
5. De leden van de Manmin Central Church belijden elke keer   
 wanneer zij samenkomen hun geloof door “De Apostolische   
 geloofsbelijdenis” en geloven de inhoud van de woorden.

anmin   ieuwsM  N

Ik ging naar de kerk toen ik jong was, maar ik had nooit 
echt tekenen en wonderen gezien als geschreven staan in 
de Bijbel. Omdat ik nooit echt de levende God had ervaren, 
ging ik gewoon naar de Zondag morgen dienst en genoot van 
tafeltennis spelen, biljarden, baduk, en go-stop (Koreaanse 
traditionele kaartspelen). 
Maar ik dacht dat ik gered 
zou worden.

O n d e r t u s s e n ,  k w a m 
i k  e r a c h t e r  d a t  m i j n 
aangetrouwde neef, oudste 
Hongki Park, die gedurende 
zeven jaren had geleden 
aan een nieuw ontdekte 
“vervuilingsziekte” genezen 
was in mei 1997, terwijl hij 
deelnam aan de twee weeks 
opeenvolgende Speciale 
opwekkingssamenkomst en 
gebed had ontvangen van 
Dr. Jaerock Lee.

In 2002, werd ik zeker 
van de levende God en mijn 
gezin en ik begonnen onze 
Christeli jke leven in de 
Manmin Central Church. 
In  d ie  dagen ,  had  mi jn 
moeder ernstige pijn omdat 
haar rug was beschadigd en 
haar ruggengraat stak naar 
voren uit, voor de tien jaar 
daarvoor. Ze ontving gebed 
van  Dr.  Lee .  Ongeveer 
15 minuten later, bewoog 
haar ruggengraat en werd 
normaal … en de pijn was 
weg!

Ik was zo dankbaar voor 
de  genade van God die 
mijn moeder had genezen 
dat ik mijzelf afsneed van 
de  wereldse  p lez ier t jes 
en elke mogelijke dienst 
begon te offeren en mijzelf 
toe te wijden in gebed. Ik 
verlangde ernaar om naar 
het woord van God te luisteren en naar de plaatsen van 
genade te gaan. Ik probeerde ook mijn best te doen om mijn 
God-gegeven plichten te vervullen.

Toen vond ik mijzelf in het Woord van God en besefte 
dat mijn gezinsleden moeilijke tijden hadden vanwege mijn 
autoritaire houding tegen hen. Ik vroeg mijn vrouw altijd 
om mijn woord te gehoorzamen en ik werd boos wanneer 
de kinderen niet naar mij luisterden. Maar Dr. Jaerock 
Lee negeerde zelfs geen kleine kinderen en achtte de 
gemeenteleden waardevoller dan zijn eigen leven. Hij bad 
ook voor de zieken met al zijn kracht.

Ik nam het besluit om het voorbeeld van Dr. Lee te volgen 
en te veranderen. Van toen af aan, begon ik mijn vrouw en 
kinderen te dienen zonder zelfgericht te zijn. Zelfs wanneer 
mijn kinderen niet konden bidden en een lauw geloof 

hadden, dwong ik hen niet en hielp hen met het bidden. 
We leefden in Incheon, dus toen zij het moeilijk vonden 
om in de Central Church te bidden in Seoul, bad ik samen 
met hen tijdens de Daniel Gebedsdienst in de plaatselijke 
gemeente dichtbij ons huis of thuis via GCN TV. Ik zag hen 

door de ogen van geloof 
en kon soms zien dat ze 
veranderden en een ijverig 
christelijk leven leidden.

In  2010,  begon ik  de 
B i j b e l  t e  l e z e n  e n  t e 
luisteren naar de preken 
van Dr. Jaerock Lee zoals 
Hoofdstuk van Liefde, de 
Zaligspreking, de negen 
vruchten van de Heilige 
Geest.  Zoveel als ik de 
boodschappen in mijn hart 
probeerde te bewaren en 
ernstig bad, probeerden ook 
mijn vrouw en kinderen 
om zichzelf te veranderen 
door de betekenis van het 
Woord van God en gebed. 
Uiteindelijk namen alle 
familieleden deel aan de 
wedloop van het geloof 
om het hart van de geest 
te bereiken, en bovendien 
te rennen naar het Nieuwe 
Jeruzalem in de Hemel.

Pastor Heesun Ku, mijn 
dochter dient de leden als 
de 21ste  Par ish Pastor. 
Broeder Kyunghwae Ku, 
mijn zoon maakt deel uit 
van het Harmonie team. 
Senior Diakones Hyunsuk 
Lee, mijn vrouw werkt als 
een groepsleider van de 
Prayer Devotees’ Group. Ik 
ben de Vice-voorzitter van 
de 2de Elders’ association 
en Male District Leaders 
Association. Ik koester mijn 
God-gegeven plichten en zet 

Gods werk op de eerste plaats, dus God heeft mij gezegend 
in mijn zaken en ik kreeg erkenning in de maatschappij.

In januari 2003, heb ik een belasting boekhoud firma 
geopend. Sindsdien, is mijn inkomen gedurende 11 jaren 
toegenomen. Ik ben erkend als een ijverig persoon, een 
bekwaam man, en rechtvaardig beheerder. Als erkenning 
voor de contributie van nationale belastingadministratie, 
ontving ik een prijs van Bediening van strategie en Financiën 
en een prijs van Eerste Minister, welke God verheerlijkten.

Op dit moment werk ik als President van de Noord 
Incheon Belasting boekhouders Association, een lid van Fair 
Taxation Committee in Noord Incheon, en een spreker van 
Korea Association van makelaardij in onroerende zaken. 
Ik geef alle dank, glorie aan God die mijn ziel zegende tot 
voorspoed en dit getuigenis geeft.

“Sinds ik gezegend ben voor mijn ziel 
om voorspoedig te zijn, gaat alles goed!”

“Ik ben gezegend 
om normaal 

te wandelen!”

Oudste Pyeongseo Ku   
(leeftijd 59, Vertegenwoordiger van Belasting boekhoudkunde in 
Kyungin Tax Corp) met zijn vrouw Senior Diakones Hyunsuk Lee

Zuster Angelica Osorio, leeftijd 16, 
in Colombia Manmin Church

Ik  werd  geboren  met  een  "TRA 
syndroom”. Toen ik een jaar was, heb 
ik een operatie ondergaan waarbij mijn 
dijbeen werd verwijderd en een andere 
operatie om het passend te maken. Tot de 
leeftijd van tien jaar, droeg ik een gips met 
een hoek van 90 graden aan mijn benen. 
Vanzelfsprekend kon ik niet naar de lagere 
school gaan en bleef thuis in bed. 

��
Op een dag leerde mijn moeder over 

Dr. Jaerock Lee’s krachtige werken 
via Enlace TV. Ze zei tegen mij dat ik 
genezen kon worden als ik geloof zou 
hebben. Eerst, kon ik het niet geloven, 
maar na mij geregistreerd te hebben 
bi j  de  Colombia Manmin Church, 
veranderden al mijn familieleden.

D r .  J a e r o c k  L e e ’s  g e t u i g e n i s 
herinneringen bemoedigden mij om grote 
vreugde te hebben en hoop, omdat hij 
ook geleden had aan meer ziekten en 
ergere pijnen dan ik had, maar hij werd 
van alles genezen door God. Ik was er 
zeker van dat ik genezen zou worden, en 
begon te bidden.

��
Op 5 en 6 apri l  2014,  vierde de 

Colombia Manmin Church, die wordt 
voorgegaan door  Pastor  Jungyeon 
Jang, zijn 2de Verjaardagsdienst. Rev. 
Heesun Lee, de Manmin Wereld leidende 
voorganger kwam daar. Ik nam deel aan 
de zakdoek genezingsdienst en luisterde 
naar haar boodschap. Ik bekeerde mij 
ervan dat ik geen echt geloof in God had 
en andere mensen haatte. En ik ontving 
het gebed met de zakdoek van kracht 
(Handelingen 19:11-12). Toen, werd mijn 
ruggengraat gestrekt en ik had geen pijn 
meer. Halleluja!

Mijn gebogen ruggengraat en benen 
werden recht, dus ik mank niet langer en 
kan normaal wandelen. Ik geef alle dank 
en glorie aan God, die mij heeft genezen 
en mijn gebeden heeft beantwoord.
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